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R o k o v a n i e 

 
1.) Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Peter Šrámek. Privítal prítomných. Po 

kontrole prezenčnej listiny skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášaniaschopné (prítomných 6 

poslancov obecného zastupiteľstva). Ospravedlnení: JUDr. Martin Harmady, MUDr. Iveta 

Ďurovská, Ing. Erika Brezánska 

Poslanci mali v písomných podkladoch k dispozícii program rokovania (pozvánka je prílohou 

č. 1 tejto zápisnice).  

 

 

2.) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Za zapisovateľa určujem: Ing. Danielu Višňovú, pracovníčku OcÚ 

Za overovateľov určujem: Ing. Michaela Hradileková, Ing. Radomír Havran 

Návrhová komisia: Ing. Radomír Havran, Ing. Pavel Havran 

 

Uznesenie č. 183/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje členov návrhovej komisie Ing. Radomíra 

Havrana a Ing. Pavla Havrana. 

 

 

3. Schválenie programu rokovania  
 

Starosta obce otvoril rozpravu k návrhu programu rokovania.  

Prebehlo hlasovanie o programe 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 6 

Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská,  Ing. Michaela Hradileková, Ing. Radomír Havran, 

Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

 

Uznesenie č. 184/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva podľa 

predloženého návrhu. 

 

 

 

4. Žiadosť o súhlas obce so zriadením vecného bremena – Alma3 
 

Žiadatelia po predchádzajúcom zastupiteľstve na vyzvanie predložili žiadosť o zriadenie 

vecného bremena a geometrický plán. Návrh zmluvy mali poslanci priložený v materiáloch. 
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Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 6 

Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská,  MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter 

Kováč, Ing. Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 185/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  súhlasí so zriadením vecného bremena na parc. č. 2393/2, 

2208/19, 2208/3 a 2208/20  bezodplatne. Zriadenie vecného bremena bude na náklady 

spoločnosti Alma3 s.r.o. 

 

Uznesenie č. 186/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  poveruje starostu obce podpisom zmluvy na zriadenie 

vecného bremena  na parc. č. 2393/2, 2208/19, 2208/3 a 2208/20 .  

Kvórum 9/6 

 

 

 

5. Návrh na predloženie Žiadosti o poskytnutie NFP z MIRRI SR na 

projekt „Modernizácia a rekonštrukcia ZŠ v obci Rybník 
 

Starosta informoval poslancov, že súvislosti s vyhlásenou výzvou od MIRRI máme záujem sa 

zapojiť  do výzvy so zameraním na modernizáciu a rekonštrukciu ZŠ. Informoval tiež o tom, 

že daný projekt konzultovali aj s riaditeľkou školy a učiteľkami, ktoré sa podieľali na 

prieskumoch a komunikácii s orgánmi MIRRI. 

 

18:25 prišla poslankyňa Ďurovská 

Počet prítomných poslancov 7/9 

 

 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 7 

Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská,  MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter 

Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 
Uznesenie č. 187/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku na svojom 11. zasadnutí OZ konanom dňa 12.10.2023 

 p r e r o k o v a l o  

návrh na predloženie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok z Ministerstva investícii, 
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regionálneho rozvoja a informatizácie SR na projekt „Modernizácia a rekonštrukcia ZŠ v obci 

Rybník“  

Kód výzvy : PSK-MIRRI-003-2023-DV-EFRR  

Priorita : 4P2 Kvalitné a inkluzívne vzdelávanie  

Špecifický cieľ : RSO 4.2 Zlepšenie rovného prístupu k inkluzívnym a kvalitným službám v 

oblasti vzdelávania, odbornej prípravy a celoživotného vzdelávania rozvíjaním dostupnej 

infraštruktúry vrátane posilňovania odolnosti pre dištančné a online vzdelávanie a odbornú 

prípravu  

S ch v a ľ u j e  

a) predloženie Žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku za účelom realizácie 

projektu „Modernizácia a rekonštrukcia ZŠ v obci Rybník“, ktorého ciele sú v súlade s platným 

územným plánom obce a platným programom rozvoja obce,  

b) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške min. 39 200 EUR, tj. min. 8% z celkových oprávnených výdavkov celkové oprávnené 

výdavky projektu orientačne predstavujú sumu 490 000 EUR, požadovaná výška NFP 

orientačne predstavuje sumu 450 800 EUR  

c) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce  

d) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

 

 

6. Rôzne  

a) Informácie starostu  
Projekt elektrifikácia Stará hora – starosta informoval, že bol vymulčovaný, dočistený 

a ofrézovaný pozemok, kde má byť osadená trafo a kadiaľ má viesť elektrický kábel. Čakáme 

na zameranie od p. Balúcha aby sme mohli pokračovať. 

 
Škôlka- starosta informoval, že práce na škôlke pokračujú, drevostavba je osadená, zateplená 

čaká sa na osadenie okien. Vo vnútri bolo potrebné oškrabať omietky po zatečení a vysušiť 

priestor, čo musel urobiť LEVSTAV na vlastné náklady. 

 
Zberný dvor – korekcia- starosta informoval, že z projektu, ktorý sa ťahal od roku 2018 za 

nedodržanie niektorých podmienok projektu a porušenia projektu nám hrozila korekcia vo 

výške obstaraných prvkov čo predstavovali sumu približne vo výške 200 000 €. Po rokovaniach 

a sedeniach s predstaviteľmi Ministerstva životného prostredia a Slovenskej agentúry 

životného prostredia sa podarilo korekciu znížiť na minimálnu možnú sumu a to 45 582,90 €. 

Požiadali sme Ministerstvo životného prostredia o splátkový kalendár nakoľko vyplatenie celej 

sumy by zhoršilo ekonomické pomery obce a z tohto dôvodu sme požiadali o dohodu o 

splátkach podľa možnosti na obdobie 36 mesiacov, čo nám bolo vyhovené. Prvá splátka bola 

uhradená 09.10.2023 

 

Uzatvorenie zmluvy s manažérom KB – starosta informoval ďalej poslancom, že sme uzatvorili 

zmluvu s manažérom kybernetickej bezpečnosti nakoľko nám to vyplýva zo zákona.  

 

Starosta tiež informoval poslancov o blížiacom sa podujatí Rybnícka 10-tka a 5-tka a boli 

prediskutovaná náležitosti spojené s týmto podujatím  a organizačné zabezpečenie. 

 
Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 7 
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Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská,  MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter 

Kováč, Ing. Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 188/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie informácie starostu. 

 

 
 

Starosta poďakoval prítomným za účasť. 

 

 

Peter Šrámek, starosta obce                                     ................................... 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

Ing. Michaela Hradileková .................................... 

 

Ing. Radomír Havran                ..................................... 

     

 

Zapisovateľ: 

Ing. Daniela Višňová                                      .................................... 

 

 

 

 

 


